
1 

 

 

PROTOKÓŁ Nr LI.2022 

sesji Rady Gminy Złotów 

z dnia 27 października 2022 r. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 900 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Złotowie 
 

         Otwarcia LI sesji Rady Gminy Złotów dokonał Przewodniczący Rady – Sławomir 

Czyżyk stwierdzając, że w obradach uczestniczy 13 radnych, na ustawowy skład 15 radnych, 

co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować uchwały. 

 

- nieobecni usprawiedliwieni radny Tadeusz Brzeziński, radny Bartłomiej Batko   

- lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady powitał radnych i zaproszonych gości: 

 

Piotra Lacha – Wójta Gminy 

              - lista osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Drodzy Państwo otwieram pięćdziesiątą pierwszą sesję 

Rady Gminy Złotów. Na podstawie listy obecności stwierdzam, iż w obradach dzisiejszych 

uczestniczy trzynastu radnych co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować, 

podejmować prawomocne uchwały. Witam serdecznie, koleżanki kolegów radnych. Witam 

gości zaproszonych na dzisiejszą sesję. Witam serdecznie Pana Wójta Gminy Złotów. Witam 

również pracowników odpowiedzialnych za obsługę dzisiejszej Rady.  

 

Ad. 2    

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Drodzy Państwo wraz z niezbędnymi materiałami 

otrzymaliście Państwo proponowany porządek obrad. W związku z tym mam zapytanie. Czy 

ktoś z Państwa chciałby wnieść zmiany do proponowanego porządku obrad? Proszę  

o zgłaszanie. Nie widzę. W związku z tym Drodzy Państwo poddaję porządek obrad pod 

głosowanie. Kto jest za przyjęciem lub się wstrzymuje lub jest przeciw? Proszę o naciśnięcie 

odpowiedniego przycisku. 

 

Porządek obrad otrzymali radni w materiałach na sesję wraz z zarządzeniem o zwołaniu sesji.  

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 
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2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami 

5. Informacja o przebiegu realizacji uchwał Rady Gminy  

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Złotów za rok szkolny 

2021/2022  

7. Analiza proponowanych wysokości stawek podatku rolnego i leśnego na rok 2023 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Gminy Złotów Sp. z o.o., w drodze 

wniesienia wkładu pieniężnego i objęcia w zamian nowych udziałów  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały  

Nr XLIII.372.2022 Rady Gminy Złotów z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia 

do realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Złotów na rok 2022 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii Gminy Złotów na rok 2023  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały 

budżetowej na 2022 rok 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 2022 

– 2028 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  

w miejscowości Blękwit (ulica Zakątek)  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulic położonych  

w miejscowości Święta (ulica Owocowa, ulica Malinowa, ulica Kasztanowa) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulic położonych  

w miejscowości Święta (ulica Polna, ulica Lipowa)  

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie 

współwłasności nieruchomości dz. nr 159/3, 159/4, 159/5, 159/6, 159/7, 159/8 obręb 

Dzierzążenko 

17. Informacje w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych oraz inne 

osoby zobowiązane do tego w trybie art. 24h ustawy o samorządzie gminnym   

18. Interpelacje i zapytania radnych  



3 

 

19. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych  

20. Wolne wnioski i informacje 

21. Zamknięcie obrad 

 

- zmian nie zaproponowano  

 

- porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 

 

 

Ad. 3 

 

  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

  Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – poinformował, że protokół poprzedniej sesji był 

wyłożony do wglądu na stanowisku do spraw obsługi Rady i zwrócił się z pytaniem do 

radnych, czy zachodzi konieczność odczytywania protokołu? 

 

Radni uwag nie wnieśli – protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4  

 

Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

Radni otrzymali sprawozdanie drogą mailową.   

 

Sławomir Czyżyk – powiedział Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między 

sesjami. Sprawozdanie Państwo otrzymaliście wraz z materiałami na dzisiejszą sesję. Myślę, 

że jeżeli są w formie pytań do Pana Wójta. Zapytał, czy są jakieś pytania do sprawozdania 

Wójta między sesjami? Proszę bardzo, otwieram dyskusję.  

 

Więcej pytań nie było, radni uwag nie wnieśli – sprawozdanie sanowi załącznik nr 3 do 

protokołu 

 

Ad. 5 

 

Informację o przebiegu realizacji uchwał Rady Gminy podjętych na poprzedniej sesji 

otrzymali radni w materiałach na sesję wraz z zarządzeniem o zwołaniu sesji. 

 

Sławomir Czyżyk – czy są jakieś pytania do Informacji? 

 

Pytań nie było, radni uwag nie wnieśli – informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Sławomir Czyżyk – powiedział, tylko dopowiem jeszcze, że w poniedziałek odbyło się 

Wspólne robocze posiedzenie stałych Komisji Rady, gdzie przedmiotem dyskusji zgodnie  

z planem pracy Rady jak i planami pracy Komisji były tematy zawarte w dzisiejszej sesji. 

 

Ad. 6 

 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Złotów za rok szkolny 2021/2022  

Dyskusji nie było, radni uwag nie wnieśli – informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad. 7  

Sławomir Czyżyk – powiedział, Analiza proponowanych wysokości stawek podatku rolnego 

i leśnego na rok 2023. Otwieram dyskusję. Czy są jeszcze jakieś pytania? Nie ma dziękuję. 

Pytań nie było, radni uwag nie wnieśli – informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji Gminy Złotów Sp. z o.o., w drodze wniesienia wkładu 

pieniężnego i objęcia w zamian nowych udziałów otrzymali radni w materiałach na sesję 

łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym 

Posiedzeniu Komisji. 

- dyskusji i pytań nie było 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na podwyższenie kapitału zakładowego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Gminy 

Złotów Sp. z o.o., w drodze wniesienia wkładu pieniężnego i objęcia w zamian nowych 

udziałów i poddał pod głosowanie, w którym wzięło udział 13 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  nieobecny   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko nieobecny   
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6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LI.487.2022 

Uchwała Nr LI.487.2022 w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Gminy Złotów Sp. z o.o., w drodze 

wniesienia wkładu pieniężnego i objęcia w zamian nowych udziałów stanowi załącznik nr 7 

do protokołu. 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały Nr XLIII.372.2022 Rady 

Gminy Złotów z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

Gminy Złotów na rok 2022 otrzymali radni w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem  

o zwołaniu sesji. Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

- dyskusji i pytań nie było 
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Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian do Uchwały Nr XLIII.372.2022 Rady Gminy Złotów z dnia 31 marca 

2022 r. w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Złotów na rok 2022  

i poddał pod głosowanie, w którym wzięło udział 13 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  nieobecny   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko nieobecny   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 
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Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LI.488.2022 

Uchwała Nr LI.488.2022 w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały  

Nr XLIII.372.2022 Rady Gminy Złotów z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia do 

realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Złotów na rok 2022 stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy 

Złotów na rok 2023 otrzymali radni w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem  

o zwołaniu sesji. Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

- dyskusji i pytań nie było 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie  

przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Złotów na rok 2023 i poddał pod 

głosowanie, w którym wzięło udział 13 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  nieobecny   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko nieobecny   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   
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10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LI.489.2022 

Uchwała Nr LI.489.2022 w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy 

Złotów na rok 2023 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 2022 rok 

otrzymali radni w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt 

uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – powiedział, że otrzymaliśmy autopoprawki, 

poddał pod głosowanie autopoprawki. Zapytał, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje 

odnośnie wprowadzenia autopoprawek do projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 

do uchwały budżetowej na 2022 rok. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  nieobecny   
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3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko nieobecny   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

- więcej dyskusji nie było  

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 2022 rok z uwzględnieniem wcześniej 

przyjętych autopoprawek i poddał pod głosowanie, w którym wzięło udział 13 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   
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2. Tadeusz Brzeziński  nieobecny   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko nieobecny   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LI.490.2022 

Uchwała Nr LI.490.2022 w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 2022 

rok stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 2022 – 2028 otrzymali radni  
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w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały był 

omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

- dyskusji i pytań nie było 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – powiedział, że otrzymaliśmy autopoprawki, 

poddał pod głosowanie autopoprawki. Zapytał, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje 

odnośnie wprowadzenia autopoprawek do projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 

do uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 

2022 – 2028. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  nieobecny   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko nieobecny   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 
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- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Złotów na lata 2022 – 2028 z uwzględnieniem wcześniej przyjętych autopoprawek  

i poddał pod głosowanie, w którym wzięło udział 13 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  nieobecny   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko nieobecny   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   
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- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LI.491.2022 

Uchwała Nr LI.491.2022 w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 2022 – 2028 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w miejscowości Blękwit (ulica 

Zakątek) otrzymali radni w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. 

Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

- dyskusji i pytań nie było 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy położonej w miejscowości Blękwit i poddał pod głosowanie, w którym wzięło 

udział 13 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  nieobecny   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko nieobecny   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   
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8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LI.492.2022 

Uchwała Nr LI.492.2022 w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w miejscowości Blękwit 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic położonych w miejscowości Święta (ulica 

Owocowa, ulica Malinowa, ulica Kasztanowa) otrzymali radni w materiałach na sesję łącznie 

z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu 

Komisji. 

- dyskusji i pytań nie było 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania 

nazw ulic położonych w miejscowości Święta i poddał pod głosowanie, w którym wzięło 

udział 13 radnych – 
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Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  nieobecny   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko nieobecny   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LI.493.2022 

Uchwała Nr LI.493.2022 w sprawie nadania nazw ulic położonych w miejscowości Święta 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic położonych w miejscowości Święta (ulica 

Polna, ulica Lipowa) otrzymali radni w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o 

zwołaniu sesji. Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

- dyskusji i pytań nie było 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania 

nazw ulic położonych w miejscowości Święta i poddał pod głosowanie, w którym wzięło 

udział 13 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  nieobecny   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko nieobecny   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   
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15. Alicja Szewczuk X   

- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LI.494.2022 

Uchwała Nr LI.494.2022 w sprawie nadania nazw ulic położonych  

w miejscowości Święta stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 16 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie współwłasności nieruchomości  

dz. nr 159/3, 159/4, 159/5, 159/6, 159/7, 159/8 obręb Dzierzążenko otrzymali radni  

w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały był 

omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

- dyskusji i pytań nie było 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zniesienie współwłasności nieruchomości dz. nr 159/3, 159/4, 159/5, 159/6, 159/7, 

159/8 obręb Dzierzążenko i poddał pod głosowanie, w którym wzięło udział 13 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  nieobecny   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko nieobecny   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   
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8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LI.495.2022 

Uchwała Nr LI.495.2022 w sprawie stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 17 

Sławomir Czyżyk – powiedział, a w punkcie siedemnastym mamy informacje na temat  

w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych oraz inne osoby zobowiązane 

do tego w trybie art. 24h ustawy o samorządzie gminnym. I tutaj Państwu chciałbym 

przekazać, że za pośrednictwem Przewodniczącego Rady na ręce radnych wpłynęło pismo od 

Pana Wójta o następującej treści. Informuje, że zgodnie z art. 24h ust. 1 ustawy z dnia 

8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym Dz.U. z 2022 roku poz. 559 ze zmianami 

przeanalizowałem oświadczenia majątkowe za rok 2021 osób zobowiązanych do ich złożenia 

cytowaną wyżej ustawą. Wszystkie osoby złożyły oświadczenia w ustalonym ustawowo 

terminie. W wyniku przeprowadzonej analizy złożonych oświadczeń nie stwierdziłem 

nieprawidłowości uzasadniających podjęcie działań wynikających z ustawy o samorządzie 

gminnym. I również w tej kwestii na moich barkach spoczywa obowiązek przeanalizowania 

oświadczeń złożonych przez radnych. Takiej analizy dokonałem i na podstawie tej analizy 

chciałem Państwa tutaj informuję, że zgodnie z art. 24h ust. 6 i ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 

1990 roku o samorządzie gminnym Dz. U. z 2022 roku poz. 559 ze zmianami. 
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Przeanalizowałem oświadczenia majątkowe za rok 2021 radnych zobowiązanych do ich 

złożenia cytowane wyżej ustawą. Wszystkie osoby złożyły świadczenia w ustalonym 

ustawowo terminie. W wyniku przeprowadzonej analizy złożonych oświadczeń nie 

stwierdziłem nieprawidłowości uzasadniających podjęcie działań wynikających z ustawy  

o samorządzie gminnym. Są pytania? Nie ma.  

 

Ad. 18 

Sławomir Czyżyk – powiedział, przechodzimy do punktu osiemnastego. Interpelacje, 

zapytania radnych. Proszę bardzo, czy ktoś z Państwa chciałby złożyć interpelacje na piśmie? 

Zapytanie? Nie widzę.  

- interpelacji i zapytań nie było 

 

Ad. 19 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

- brak 

 

Ad. 20 

Wolne wnioski i informacje 

Sławomir Czyżyk – powiedział, proszę bardzo kto z Państwa chciałby zabrać głos? Proszę 

bardzo, Drodzy Państwo otwieram dyskusję. Kto z Państwa chciałby zabrać głos? Proszę 

bardzo, Panie Wójcie, oddaję Panu głos. 

 

Piotr Lach – powiedział, Szanowni Państwo z uwagi na to, że termin pomiędzy dwoma 

sesjami jest relatywnie krótki więc te kwestie opisowe dotyczące różnych zdarzeń, które 

miały miejsce w ostatnim czasie, to już dokonaliśmy. Natomiast z uwagi na dynamiczne prace 

nad projektem budżetu przyszłorocznego bardzo bym prosił Szanownych Radnych  

o pozostanie jeszcze po sesji. My musimy uzgodnić kilka kwestii związanych z zadaniami 

inwestycyjnymi i podjąć pewne wiążące decyzje. Natomiast myślę, że tutaj widoczne 

wyróżnienie, które widzimy na stole Pani Radnej Alicji, to Pani Radna opowie, a ja już 

serdecznie gratuluję. 

Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję bardzo Panu Wójtowi no i Alicja no niestety 

zostałaś wywołana do tablicy. Więc w związku z tym proszę oddaję Ci głos.  
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Alicja Bulawa – powiedziała, dziękuję bardzo. Chciałbym podziękować, że wytypowano 

naszą wieś do wyróżnienia Wielkopolskiej Odnowy Wsi, Aktywna Wieś Wielkopolska. 

Muszę powiedzieć, że to była piękna gala. Z naszego powiatu kilka osób, kilka wsi otrzymało 

wyróżnienia. Jedna czy dwie, teraz nie wiem, nie pamiętam, zostały laureatami. No później 

oczywiście występy artystyczne. Dziękujemy za to, że gmina zasponsorowała wyjazd dla 

mieszkańców, bo większa część to byli nasi mieszkańcy. Byłam zaskoczona, bo co prawda 

była taka sytuacja, że poproszono mnie o dodatkowe zdjęcia, to coś przeczuwałam, że coś 

będzie, ale nikt nie puścił pary z ust, że tak powiem kolokwialnie. Dopiero tam wyczytano 

naszą wieś. Powiem Wam, że to był bardzo miły akcent. Wzruszyliśmy się wszyscy. No  

i dziękuję bardzo ogólnie.  

Sławomir Czyżyk – powiedział, myślę, że te nagrody to zasłużone dla naszych tutaj 

wszystkich organizacji jak i również sołectw, bo obserwując na co dzień, tą aktywność tak 

patrzę ze swojego punktu widzenia czy na Facebooku czy gdziekolwiek to patrzeć tu i ówdzie 

i tu Dzierzążenko i Zalesie i Stawnica organizacja i no naprawdę no i poszło to w jakimś 

dobrym poszło i oby jeszcze w szerszym kontekście tego kierunku no naprawdę no czapki  

z głów i to myślę, że jak najbardziej zasłużone wyróżnienia dla tych naszych wszystkich 

sołectw. I czy aktywność na różnego rodzaju imprezach tutaj widzę, jakieś kulinaria nie 

kulinaria, no wszędzie tych naszych kobitek patrząc jest no multum i zawsze na nich można 

polegać, to najważniejsze. Dziękuję bardzo, czy jeszcze ktoś z Państwa chciałby? Kolega 

radny Adam Tomaszewski, proszę bardzo. 

Adam Tomaszewski – powiedział, Panie Wójcie i Szanowni Radni. Chciałem poruszyć taką 

sprawę odnośnie wjazdu do Sołectwa Międzybłocie od strony Zakrzewa. Nie wiem, czy 

wszyscy wiecie, w którym to momencie jest, ale raczej wszyscy wiedzą. To jak na Zakrzewo 

się jedzie jest zjazd do Międzybłocia zaraz za wiaduktem. W ostatnim czasie były tam dwa 

wypadki. Znaczy nie groźne na tyle, że nikomu nic się nie stało, tylko został uszkodzony 

sprzęt, ciągniki, przyczepy. Pan Wójt tutaj wie o tym. To jest dojazd dla rolników i do 

przedsiębiorstwa ogrodniczego. Tyle, że jest on bardzo pod dużym skosem i momentalnie jest 

zakręt i w tym momencie to jest różnica poziomu około 1,5 m do 2 nawet i właśnie na tym 

zakręcie zjeżdżając raz, że utrudniony jest zjazd to jeszcze muszą zakręcać i w tym momencie 

jest takie obciążenie na daną maszynę, ciągnik z przyczepą i tak dalej, że no niestety łamią 

tam można no powiedzieć wszystko. Przedsiębiorca ogrodniczy pisał do władz wojewódzkich 

i tak dalej odnośnie przebudowy tego zjazdu, no ale odpowiedziano mu tak, że no tam 

przebudowa by mogła być i tak dalej, ale zapewniony jest wjazd od strony Kujańskiej. No ja 
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przepraszam bardzo, ale teraz Chojnicka, Kujańska druga część i rolnik, który ma jechać, to 

co ma jechać przez całą tą a niestety rolnicy z Międzybłocia mają dużo po tej stronie od 

strony Stawnicy swoje pola. Niestety i nie da rady tak, żeby mogli jechać w inny sposób. 

Chciałbym poruszyć tą sprawę z tego względu, że dosyć jest pilna sama przebudowa. Tutaj 

Pan Wójt wie, zastępca był nie raz i Pan Wójt tak samo przy rozmowach z Zarządem 

Wojewódzkim. Pan Radny Maciejewski nam pomagał w tym względzie, ale wszystko jest, że 

zaraz wielkie milionowe. Uważam, że to nie są milionowe koszta. Kwestia tylko podniesienia 

terenu, o co najmniej 1,5 m podniesienia terenu i go zasypania w ten sposób i będzie dobrze. 

Teren jest w ten sposób, że zjazd jest taki z drugiej strony też i tu jest ta niecka, cała i tu ją by 

trzeba było zasypać. Prośba moja taka o pomoc z Waszej strony, no to inwestycja no jakaś 

inwestycja na pewno nie, ale koszt kruszywa wysypania i dogadania się podejrzewam  

z rejonem dróg. Też trzeba będzie się dogadać, bo tam część asfaltu trzeba by zerwać, żeby 

móc to położyć i ten asfalt na nowo położyć. Nie będzie to łatwe nie to jest, że ja bym prosił, 

żebyśmy dzisiaj rozwiązali ten problem i już zrobili, ale do wiosny by trzeba było jakieś 

decyzje w tym względzie podjąć, żeby od wiosny można było tam jeździć a naprawdę  

o rolników chodzi, a drugie przedsiębiorca, który ma przedsiębiorstwo to ogrodnicze, jego 

wszystkie jego dostawcy, odbiorcy do niego jeżdżą przez całą wieś. To nie jest fajne jeszcze 

w dodatku to, że mamy tą drogę dopiero, co będzie robiona i tak dalej, tam są potężne dziury 

hałas, wszystko się trzęsie i tak jak on twierdzi też dla niego lepiej skierować z tamtej strony  

i przez wieś praktycznie mało który samochód pojedzie. Ja mam tu jeszcze Jacka, który tak 

samo dojeżdża no to i wie, jak tam jest, to jest bolączka. Dziękuję. 

Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję bardzo koledze radnemu. Proszę bardzo radny 

Jacek Januszewski. 

Jacek Januszewski – powiedział, więc też chciałbym zabrać głos w tym temacie, bo akurat 

uczęszczam tą drogą jeździłem nią wiele razy. Od samego początku jak została, jakby 

zbudowana ta droga inaczej remont tej drogi wojewódzkiej wywołał temat, bo została 

podniesiona nawierzchnia do góry, zakręt został sprofilowany. W sumie słusznie  

i prawidłowo, że jest lekko położony wewnętrzną stroną zakrętu w dół. Natomiast ta druga 

krawędź poszła nam do góry i to już spowodowało pierwszy problem, a drugi problem, że 

niby ze względów bezpieczeństwa został wyniesiony kawałek na jakby na środek zakrętu ten 

wjazd, bo on wcześniej był przy samym wiadukcie i był no był jednak niebezpieczny to 

trzeba powiedzieć, ale był gładki. Natomiast teraz tam się dzieją cyrki. Jechał tam ciągnik 

osoby, którą bardzo dobrze znam. Sprawny z dwoma przyczepami wiózł sianokiszonkę. Te 
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przyczepy miały hamulce pneumatyczne działające, sprawne. Tak jak powinno być i złożył 

się jak scyzoryk po prostu go pchnęło w momencie skręcania. Ciągnik jest bardzo mało 

odporny no dopóki on jedzie prosto, jakby cały zestaw ma figurę linii jest mocny. Natomiast 

jak się zacznie skręcać a tam trzeba skręcać, to następuje siła, która będzie pchała ciągnik  

w bok. I to się właśnie wydarzyło, złamał się zaczep w przyczepie. Na szczęście się nikomu 

nic nie stało, bo to, gdyby się wydarzyło cokolwiek więcej to traktor od razu leży na boku  

i wtedy się zaczynają dopiero problemy. Natomiast na szczęście tam się jeszcze nic nie stało, 

ale to są sygnały, które o tym mówią, że my nie możemy czekać, bo prędzej czy później tam 

się właśnie coś stanie i nie daj Chryste, jakiejś naprawdę poważnej tragedii, bo to jest jakby 

zjazd. Natomiast nie mniej utrudniony jest wyjazd z tego wyjazdu, bo należy właśnie cały 

zestaw wciągnąć pod górkę, gdzie zaraz z zakrętu mogą wyskoczyć samochody, mimo 

ograniczenia tam bodaj do 40 albo 30 na godzinę to i tak mówię ja uczęszczam też tą drogę. 

Samochód, który wyjedzie od strony na przykład Złotowa musi się zatrzymać, bo ja nie 

jestem w stanie w tak krótkim czasie, wdostać się na tą drogę. Także tu jestem tego 

świadomy, że ani tu nie była inwestycja gminna, ani to, ani to nie jest nasza droga. Natomiast 

generalnie remont drogi wojewódzkiej wywoływał potężny problem i cierpią mieszkańcy 

nasi, więc no, jakby wiem, że Pan Wójt wielokrotnie monitował, to już na etapie, jak to było 

się działo ta budowa i już były problemy, było to zgłaszane, zostaliśmy wtedy się tak brzydko 

wyrażę albo się nie będę brzydko wyrażał pominęli nasze wnioski i tyle. Natomiast problem 

pozostał i ten problem musimy rozwiązać my. Adam tu ma jakiś pomysł w tym sensie, żeby 

ten asfalt, który istnieje sfrezować, odłożyć na kupkę. Tą dziurę wysypać zasypać i ten frez 

asfaltowy wysypać na wierzch. Wystarczy w zupełności. Natomiast to i tak na pewno będą 

duże koszty tutaj się nie czarujmy, to jest duża powierzchnia. Tu trzeba dużą powierzchnię 

podnieść, ale czy będziemy czekać aż ktoś tam brzydko powiem no może, że zginie to wtedy 

będzie lepiej? No nie możemy do tego dopuścić, a na pewno jest źle, bo to jest kolejne 

zdarzenie, a teraz zacznie się gorzej, bo się zacznie robić ślisko ulica jest mokra, będzie tylko 

gorzej. Więc moim zdaniem niestety my musimy się z tym zmierzyć, jakkolwiek no i tyle no 

tego tak zostawić na pewno nie możemy, chyba, że doprowadzimy do zamknięcia tego 

zjazdu, ale to będzie miało swoje inne skutki. Takie, że no droga dookoła i obciąży istniejącą 

drogę i to mocno już która jest już bardzo zdezelowana no ale nie chcę mówić o rzeczach, 

których o wszystkich wszyscy wiedzą, także wniosek jest taki, że tak czy inaczej musimy do 

tego tematu podejść. Dziękuję. 
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Sławomir Czyżyk – podziękował, koledze radnemu za zabrany głos. Powiedział, pewnie tak, 

no jeżeli taka sytuacja istnieje jak tutaj koledzy przedstawili no to. Najważniejsze jest 

bezpieczeństwo. 

- więcej głosów nie było 

 

Ad. 21 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk 

podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął LI sesję Rady Gminy Złotów. 

Obrady zakończono o godz. 928 

 

   Protokołowała                                                                                Przewodniczący Rady 

Magdalena Borsich                                                                              Sławomir Czyżyk 


